

Master of Science in Musculoskeletal Medicine Rehabilitation and Geriatric Orthopaedics

骨關節醫學、康復及老年骨科理學碩士

UGC-approved programme in "Targeted Taught Postgraduate Programmes Fellowships Scheme" for 2024-25 intake cohort.

經大學教育資助委員會核准，於2024-25入學年度被列為「指定研究院修課課程獎學金計劃」課程

- **Contents: Lectures, Practicum and Project**
內容：講座、實習及論文
- **Course Structure: Full time 1 year / Part time 2 years**
課程結構：全日制一年 / 兼讀制兩年
- **Medium of Instruction: English 英語授課**

Who should apply ?

Medical Doctors – General Practitioners, Family Physicians, Orthopaedic Surgeons, Physicians interested in musculoskeletal disorders, Chinese Medicine Practitioners, Rehabilitation Doctors...

Health Care Professionals – Physiotherapists, Occupational Therapists, Prosthetists & Orthotists, Nurses, Dietitians, Podiatrists...

報讀資格：

本課程為醫療專業人員進修設計，包括：家庭醫生及各專科醫生、中醫師、護士、物理治療師、職業治療師、義肢及矯形師、營養師、足治療師等等……



Programme details and Information sessions
Please refer to programme Website

有關課程詳情及資訊講座，
請查看課程網頁

New course structure for 2024/25 admission

In order to increase the flexibility of module selection for favorable contents, we are now applying for the phasing-out of Streaming policy starting from the 2024/25 admission. Students admitted from 2024/25 academic year have the freedom to select the elective courses without being required to select the stream of studies.

2024/25入學開始的新課程結構

為了提高同學選修心儀學科的彈性，我們現正申請在2024/25學年入學開始取消課程分流。2024/25學年入學的同學可以自由選修心儀的選修科而無需受課程分流限制。

MSc in Musculoskeletal Medicine, Rehabilitation and Geriatric Orthopaedics (MRGO)

Core Modules (15 units)

Principles of Musculoskeletal Rehabilitation and Geriatric Orthopaedics

Case Studies

Project

Elective Modules (10 units)

Musculoskeletal Rehabilitation Contents

Geriatric Orthopaedics Contents

Other Musculoskeletal Medicine Contents

Diagnostic and Other Rehabilitation Contents

Quotable Qualification by The Medical Council of Hong Kong and Hong Kong Physiotherapists Board
香港醫務委員會 及 香港物理治療師管理委員會 核准刊載資格

CME/CNE/CPD Accredited programme

香港持續醫學進修CME / 持續護理進修CNE / 持續專業發展計劃CPD學分課程

Enquiry
查詢

Department of Orthopaedics and Traumatology, Faculty of Medicine
The Chinese University of Hong Kong
香港中文大學 醫學院 矯形外科及創傷學系
Orthopaedic Learning Centre, 1st Floor, Li Ka Shing Specialist Clinics (North Wing)
Prince of Wales Hospital, Shatin, HKSAR
香港 新界 沙田 威爾斯親王醫院 李嘉誠專科診所北翼 一樓 矯形外科及創傷學進修培訓中心
Tel: (852) 2637 8472 Fax: (852) 2647 7432
Email: mrgo@cuhk.edu.hk Website: www.ort.cuhk.edu.hk/mrgo

September 2024 Intake 2024年9月入學招生

Online Application 線上報名

Graduate School Office Website 研究院網頁



<http://www.gs.cuhk.edu.hk/>

Application Deadline 最後申請日期
30 April 2024 (Full time 全日制)
31 May 2024 (Part time 兼讀制)